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Studienarbeit aus dem Jahr 2005 im Fachbereich Theologie - Historische Theologie, Kirchengeschichte,
Note: 2,0, Technische Universität Dresden (Institut für Evangelische Theologie), Veranstaltung: Seminar:
Kirchengeschichte des 20.Jahrhunderts, Sprache: Deutsch, Abstract: Rolf Hochhuths Drama „Der
Stellvertreter“ hat die Aufmerksamkeit erneut auf die Stellung der katholischen Kirche zum
Nationalsozialismus gelenkt. Es warf unter anderem die Frage auf, ob die Kirche ihre Machtposition, die sie
zweifelsfrei innehatte, richtig genutzt hat.
Wie hat sie Widerstand geleistet? Hätte sie mehr tun können oder müssen? Hätte sie eher eingreifen sollen?
Hat sie überhaupt eingegriffen?
In meiner Arbeit geht es um den Widerstand der katholischen Kirche in Deutschland und speziell den
Widerstand des Bischofs Clemens August Graf von Galen gegen den Nationalsozialismus.
Der Bischof von Münster wird aufgrund seiner drei berühmt gewordenen Predigten als der aktive Bischof
der katholischen Kirche gegen den Nationalsozialismus angesehen.
In meiner Arbeit möchte ich aufzeigen, was die katholische Kirche getan hat, wie sie Widerstand leistete und
welche Rolle der Bischof von Münster dabei spielte.
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From reader reviews:

Freddie Patton:

In other case, little folks like to read book Der Widerstand der Katholischen Kirche im Nationalsozialismus
mit Bezug auf den Bischof von Münster (German Edition). You can choose the best book if you want
reading a book. Provided that we know about how is important a book Der Widerstand der Katholischen
Kirche im Nationalsozialismus mit Bezug auf den Bischof von Münster (German Edition). You can add
information and of course you can around the world with a book. Absolutely right, mainly because from
book you can know everything! From your country until foreign or abroad you will end up known. About
simple thing until wonderful thing you can know that. In this era, we can easily open a book or searching by
internet unit. It is called e-book. You can use it when you feel bored stiff to go to the library. Let's study.

Patricia Rhee:

Typically the book Der Widerstand der Katholischen Kirche im Nationalsozialismus mit Bezug auf den
Bischof von Münster (German Edition) has a lot of knowledge on it. So when you check out this book you
can get a lot of help. The book was authored by the very famous author. This articles author makes some
research just before write this book. This particular book very easy to read you may get the point easily after
looking over this book.

Bertha Buentello:

Are you kind of hectic person, only have 10 or 15 minute in your day to upgrading your mind ability or
thinking skill possibly analytical thinking? Then you are receiving problem with the book than can satisfy
your short period of time to read it because all of this time you only find publication that need more time to
be examine. Der Widerstand der Katholischen Kirche im Nationalsozialismus mit Bezug auf den Bischof
von Münster (German Edition) can be your answer because it can be read by anyone who have those short
extra time problems.

Edna Davis:

Many people spending their time by playing outside with friends, fun activity along with family or just
watching TV the whole day. You can have new activity to enjoy your whole day by looking at a book. Ugh,
ya think reading a book can really hard because you have to bring the book everywhere? It okay you can
have the e-book, getting everywhere you want in your Mobile phone. Like Der Widerstand der Katholischen
Kirche im Nationalsozialismus mit Bezug auf den Bischof von Münster (German Edition) which is getting
the e-book version. So , why not try out this book? Let's notice.
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